
  
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 
 Încheiat azi 19.11.2010 orele 1100 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
noiembrie , conform convocatorului înregistrat la nr. 3844/15.11.2010. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local , dl.Tudosiea şi dl.Săndulescu fiind absenţi motivaţi,sunt prezenţi în sală 
dl.Dumitrescu Ilie,dl.Pană Emanoil ,dl.Georgescu Florian ,dl.Preduţ Constantin şi 
dl.Popescu Ionel Gabriel . 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Nicolae Ion prezintă ordinea de zi pe care o supune spre 
aprobare şi care este aprobată cu unanimitate de voturi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la  instituirea de reguli şi dispoziţii de apărare 
împotriva incendiilor. 

                               Iniţiator: primar 
                                         Raportează: Preduţ Florian Cosmin 
                2.Proiect de hotărâre cu privire înfiinţarea SC Sector Prestări Servicii 
Cungrea,comuna Cungrea,jud.Olt 
                               Iniţiator: primar 
                              Raportează: jurist Alexandru Daniela Alexandra 
                 3.Discuţii,întrebări,interpelări.  
 D-ra jurist prezintă ambele referate,întrucât dl.Preduţ Florian Cosmin este la 
instruire pentru Recensământul General Agricol. 
 Dl.Lica:Aţi sărit peste peste plata cu ora. 
 Dl.Nicolescu:Nu am ajuns încă la discuţii. 
 D-ra jurist:Este. 
 Dl.Lică:Am o întrebare.Cineva solicită o lucrare cu plata pe oră .Plăteşte 10 
lei indiferent dacă vine unul sau trei?Dacă vin trei ,plăteşte 30 de lei? 
 D-na secretar prezintă obiecţiunile cu privire la legalitatea adoptării hotărârii. 
 D-na secretar:Vreau să vă aduc la cunoştinţă că după şedinţele pe comisii am 
solicitat ,potrivit propunerilor dvs.,d-lui contabil întocmirea unui referat cu privire 
la numărul de salariaţi care se va preconiza,suma la care se ridică şi sursele de 
finanţare.A refuzat primirea şi mai mult decât atât mi-a adresat înjurii şi cuvinte 
obscene de faţă cu ceilalţi colegi de birou şi d-ra jurist. 
 Se analizează cererea d-lui Preduţ. 
 Dl.preşedinte:Am dori să ştim cât teren este afectat? 
 Dl.Preduţ:Nu s-a măsurat. 
 Dl.primar:Sunt anumite probleme legate de cartea funciară,dezlipirea 
proprietăţii şi dacă doreşte să ne doneze această suprafaţă sau să facem act de 
vânzare cumpărare.Lucrările la pod sunt spre finalizare . 
 Dl.Preduţ:De ce să-l scoatem din hotărârea judecătorească pe care o am? 
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 Dl.Alexe:Dvs.aţi cumpărat acolo?Cât aţi dat?Aveţi Carte funciară? 
 Dl.Preduţ:Nu contează cât am dat. 
 Dl.Niţi:Nu se poate ca un expert să ne facă un calcul? 
 Dl.primar:Poate. 

Dl.Lică:Terenul este afectat şi dvs. aţi ştiut dinainte  că se va tergiversa 
situaţia cu pământul? 
 Dl.Preduţ:Să faceţi ceva măcar la finalizare.Această problemă se ştie de când 
s-a construit podul. 
 Dl.primar:O să analizăm cererea şi dacă Consiliul Local Cungrea aprobă 
suma sau altă sumă vedem ulterior şi apoi facem actul de vânzare cumpărare. 
 Dl.Lică:Suma solicitată a fost discutată în prealabil? 
 Dl.primar:Da, de mine şi dl.Preduţ. 
 Dl.Lică:Corect ar fi ca dl.Preduţ să plece cu un răspuns clar.Ştim de la 
început că a fost afectat.Comentariile au fost prea mici,obiectivul de interes local şi 
toţi au dorit construirea acestui pod.Pe parcurs s-a constatat că există anumite 
probleme şi sunt de acord cu despăgubirea.Suma nu este mare şi aşa cum s-a 
întâmplat şi la Bucureşti şi în alte localităţi unde s-au construit obiective de interes 
public ,trebuie despăgubit şi cât mai repede. 
 Dl.primar:Dvs. o să suportaţi Cartea funciară iar dezlipirea ,consiliul local. 
 Dl.Popa:Primăria trebuie să-l despăgubească,dar în şedinţa de azi el trebuie 
să ne comunice dacă este de acord să vândă.Consiliul local îşi ia angajamentul că 
va respecat suma ,de azi se va trece la finalizarea lucrărilor şi în şedinţa viitoare se 
va stabili cine si ce cheltuieli va suporta. 
 D-na secretar:Acum putem consemna în procesul verbal acceptul şi în 
şedinţa următoare restul procedurilor legale. 
 Dl.Preduţ este de acord cu vânzarea terenului şi cu reluarea procedurilor în 
şedinţa următoare,după care părăseşte sala de şedinţe. 
 Dl.primar:Administratorul  societăţii va fi dl.Georgescu. 
 Dl.Lică:Deocamdată firma nu e înfiinţată. 
 Dl.primar:Am zis ca din Consiliul de administraţie să facă parte un om de-al 
nostru şi unul de la dvs. 
 Dl.Lică:Cine l-a propus? 
 Dl.primar:Dl.Săndulescu . 
 Dl.Lică:Acum înţeleg presiunile telefonice de aseară  asupra mea şi de ce 
dl.Săndulescu nu este prezent în sală…În şedinţele pe comisii nu am fost informaţi. 
 Dl.primar:Am vorbit cu liderul de grup. 
 Dl.Niţi:Cine este a treia persoană? 
 Dl.primar:dl.Pană.Dl.Popescu a fost numit de noi,dl.Pană de dl.Săndulescu şi 
dl.Georgescu este apolitic.Afară sunt nişte cetăţeni care şi-au dat demisia de la 
spaţii verzi şi pe care vrem să-i angajăm din nou la această societate şi să fie plătiţi 
de la A.J.O.F.M ,iar consiliul local să suporte plata contribuţiilor.Cetăţenii intra în 
sală. 
 Dl.Alexe:Consiliul de administraţie va fi remunerat? 
 Dl.primar:Dacă societatea are profit,membrii vor primi stimulente.Consiliul 
de administraţie va fi onorific. 
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 Dl.Popa:În cadrul societăţii pot îndeplini şi alte funcţii,de exemplu să tundă 
iarba,iar la sfârşitul anului să fie remunerat. 
 Dl.preşedinte:Cine mai doreşte să ia cuvântul? 
 Dl.Ban:Când aţi propus oamenii,de ce nu aţi luat şi pe alţii din comună? 
 Dl.Alexe:Acum sunt aprobaţi membrii Consiliul de administraţie ca să se 
poată înfiinţa societatea. 
 Dl.Ban:Sunt destui în comună fără un loc de muncă. 
 Dl.primar:Propuneţi dvs. pe altcineva. 
 Dl.Ban:Dacă şi această firmă va face treabă cum îl rogi pe tractorist să-ţi ia 
gunoiul de la poartă… 
 Dl.Niţi:La ora 8 trece la deal şi la 830 la vale. 
 Dl.primar:pentru remuneraţia primită,prestează 3 ore pe zi.Dacă va fi supus 
societăţii va fi platit cu ora. 
 Dl.Niţi:Dacă îi plătim după cât prestează ne trebuie bani mulţi.Caţi bani o să 
fie... 
 Dl.Lică:Am priceput pe ce bază s-a desemnat Consiliul de administraţie,pe 
interese politice.Imi pare rău ca s-a luat o hotărâre fără înştiinţarea membrilor de 
rând din partid,prostimea care aleargă în campania electorală după voturi.Am 
primit un telefon în care mi se sugera  ce am de vorbit.Vin alţii din afară cu 
influenţe anglo-saxone, să ne dea sfaturi după ce au vazut acolo!Nu sunt de acord 
cu modul de desemnare al acestei societăţi,cu Consiliul de administraţie,înţeleg că 
pactul a fost încheiat nu în binele comunităţii ,ci pentru binele personal. 
 Dl.primar:Contabil va fi dl.Ciulei Bogdan. 
 Dl.Ban: Şi dacă va face ceea ce i-a facut şi d-nei secretar? 
 Dl.primar:Există o sesizare la poliţie şi se vor lua măsuri. 
 Dl.Lică:Ce servicii noi vor fi trecute în această firmă? 
 Dl.primar:Paza,serviciul de salubrizare,apa,care la anul va ajunge până la 
Ibăneşti. 
 Dl.Lică:Nu s-a specificat numărul de salaraiaţi. 
 Dl.Ban:Fără număr.... 
 Dl.primar:Cei care au fost disponibilizaţi. 
 Dl.Lică:Disponibilizate au fost şi persoane care nu erau din localitate şi au 
fost plătite,de exemplu Pop Mircea. 
 Dl.primar:Condiţia era ca să fie din mediul rural. 
 Dl.Lică:Nu mai discut de plata cu ora,dar aceasta firmă va avea activitate de 
import export? Înteleg că se va face export de prune şi import de palincă,dar marca 
e înregistrată în Ungaria,sau poate o fi vorba de magiun. 
 Dl.Tudor:De unde aţi mai scos-o şi pe asta? 
 Dl.Lică:Din livadă!După mine va fi o risipă şi o harababură la adresa 
bugetului local al primăriei, o firmă pe bază de interese personale şi de grup.Votaţi 
cum vreţi,eu sunt împotrivă mai ales că aţi spus că această firmă se face pe interese 
de partid şi nu al comunităţii locale.Când vin alţii să ne roage cu bani ,noi  votăm 
nu, că risipim banii şi nu primim,iar acum când risipim,spunem că suntem de 
acord! 
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 Dl.Popa:Trădare să fie !Doamnelor şi domnilor ,fac politică din anul 
1966.Am avut onoarea să fiu director de şcoală din anul 1967 ,şi în timp ,să fac 
parte din majoritatea organismelor politice şi administrative de pe raza comunei:şef 
de instituţie,secretar al organizaţiei de partid,consilier local timp de 20 de ani,mai 
puţin perioada domnului Bujgoi.Experienţa mea vastă îmi spune să trag anumite 
concluzii.Toate măsurile care s-au hotărât şi care s-au luat  trebuiau să respecte 
anumite cerinţe: 
 -Să se respecte comunicarea.Fără comunicare între indivizi,între grupuri nu 
se poate ajunge la o decizie clară.Acum parcă suntem trăzniţi cu măsurile luate de 
primar,căruia îi lipseşte comunicarea şi care excelează în muţenie.Nu ştim de ce nu 
ne întreabă şi pe noi :”ce ziceţi,facem aşa sau aşa?”. Vine cu câte o bombă şi 
spune:”  Puneţi mâna pe ea!” 
 -Înţelegerea sub toate aspectele ei:între noi,a fenomenului pe care-l votăm,de 
ce e necesară această soluţie,de ce acum şi de ce nu se poate pe baza liberei 
înţelegeri.Nu se poate să angajezi bugetul primăriei pe pierderi.Se pierd fonduri de 
miliarde.Va fi o firmă capuşă.Mulţumesc celui care mi-a deschis ochii cu 10 lei 
plata pe oră. 
 -Raţiunea.Toate măsurile trebuie luate cu raţiune în interes general,nu 
particular. 
 -Continuitate în conduită.Am avut şedinţe când azi am votat alba şi a doua zi 
am venit iar în şedinţă ,că nu am votat pe placul primarului ,şi am votat neagra.Nu 
e normal,nu este oportun!Toţi vorbesc de anvelopa salarială pe anul 2011  că va fi 
ca  cea din anul 2010.Dacă banii sunt aceiaşi şi bugetul local acelaşi,de unde bani 
pentru plata acestora?Se pleacă de la 3 salariaţi şi o să ajungem la 30.Nu e o 
masură oportună.E pentru acoperire.E ilegal din punct de vedere al sustenabilităţii. 
S-a venit cu un statut care copiază pe unul citadin.Aţi văzut de la Slatina la 
Vitomireşti la vreo primărie înfiinţată o astfel de societate ?A mai dat vreo primărie 
bani pe vreo societate?Sunt total împotrivă.Sunt obligat să mă adresez 
organismelor abilitate.Sunt în sală foşti salariaţi de la spaţii verzi.Nu sunt împotriva 
înfiinţării unei societăţi,dar nu e momentul. 
 Dl.primar:Să lamurim problema. 
 Dl.Popa:Nu lămurim nimic!Măsurile luate acum le va suporta consiliul local 
care va veni ,datorii pe care le va prelua primarul la anul şi tot aşa. 
 Dl.primar:Nu aţi înţeles! 
 Dl.Lică:Îi cunoaştem pe oameni!Gazele de la dispensar sunt tăiate? 
 Dl.primar:Da. 
 Dl.Lică:Dacă gazele nu s-au plătit o să avem bani pentru oameni? 
 Dl.primar:A fost vorba de o factură neachitată. 
 Dl.Lică:Şi dispensarul e tot în sprijinul cetăţeanului!Pentru 2-3 milioane s-a 
tăiat gazul. 
 Dl.primar:Nu aţi înteles că vor fi plătiţi de A.J.O.F.M.,noi vom suporta doar 
contribuţiile. 
 Dl.Lică:Administratorii tot de la A.J.O.F.M. vor fi plătiţi? 
 Dl.primar:Nu de la consiliul local. 
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 Dl.Lică:Trebuia stabilit ca în tariful de 10 lei pe oră ,vor presta asta şi asta,că 
mâine –poimâine ne vom trezi cu 40-50 de angajaţi. 
 Dl.primar:Se vor face lucrări  către firme,societatea va emite factura şi se vor 
deconta lucrările. 
 Dl.Popa:Terminaţi cu goglezele!Şi Berceanu a zis că va face autostrada, 
acum se laudă Anca Boagiu.Recesiunea şi criza sunt de durată,cel puţin 7-8 ani,iar 
la noi poate mai mult.Apoi o să vină criza guvernametală de rambursare a 
datoriilor.  Când o sa ne revenim economic, va trebui să dăm datoriile înapoi. 
 Din punctul meu de vedere sunt cel puţin 10 capete de acuzare pentru 
bugetul local.E vorba de jaf şi distrugere.Stiţi câţi bani s-au dat pentru  doua hârtii 
de proiectare?6,8 miliarde! 
 Dl.primar:Pentru ce? 
 Dl.Popa:Pe proiecte! 

Dl.primar:Dvs. stiţi ce spuneţi?S-a făcut un singur proiect,un SF si PT pentru 
7 poduri si 3,5 km de drum cu 2,4 miliarde,iar noi am primit 28 de miliarde.Am 
cheltuit 2,4 şi am primit 28! 
 Dl.Popa:Nu amesteca lucrurile!Discutam ca inoportună înfiinţarea societăţii. 
 Dl.Lică:Profit de ocazie şi spun faţă de cetăţeni că aceasta societate e 
înfiinţată pe criterii politice,clientelare PSD-PDL. 
 Dl.primar:Care e problema? 
 Dl.Lica:Am tot respectul pentru iniţiativele bune pe care le-aţi avut. 
 Dl.primar:Ce aveţi împotrivă? 
 Dl.Lică:Modul de înfiinţare,baza legală şi că nu avem fonduri în bugetul 
local.La începutul anului aţi prevăzut în buget înfiinţarea societăţii? 
 Dl.primar:Nu. 
 Dl.Popa:Care a fost raţiunea când le-aţi cerut demisiile? 
 Dl.primar:S-a primit o adresă de la A.J.O.F.M. şi d-na secretar a sesizat 
Instituţia Prefectului. 
 Dl.Lică:Probabil li s-a cerut demisia că nu au avut un Consiliu de 
administraţie,un conducator,un contabil... 
 Dl.Popa:Când aţi discutat cele două partide? 
 Dl.primar:Am hotărât ca administratorul societăţii să fie dl.Georgescu. 
 D-na secretar:Referitor la încadrarea celor 22 de persoane la spaţii verzi,aş 
vrea să vă întreb ,dacă în perioada în care am fost în concediu medical aţi discutat 
în vreo sedinţă despre înfiinţarea acestor posturi,pentru că în evidenţe nu am gasit 
aşa ceva.Din punctul meu de vedere, aceste încadrari nu au bază legală şi am 
sesizat Instituţia Prefectului,A.J.O.F.M-ul şi I.T.M-ul,dar nu am primit decât o 
înştiinţare din partea Instituţiei Prefectului Jud.Olt,că petiţia mea a fost trimisă spre 
soluţionare la A.J.O.F.M.Deciziile de încetare au avut ca temei art.56,lit.3 din 
Codul muncii-constatarea nulităţii absolute a contractului cu acordul părţilor şi nu 
art.79-privind demisia.Nedumerirea mea este că la ora actuală mai sunt 10 
persoane încadrate pe Legea nr.116/2002,care sunt în aceeaşi situaţie şi nu se ia 
nicio măsură. 
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 Dl.preşedinte:Deci trebuie infiinţată societatea pentru încadrarea acestor 
persoane. 
 Dl.primar:Am încercat încadrarea acestor persoane la un O.N.G.,dar durează 
foarte mult . 
 Dl.Lică:Poate o persoană fizică să înfiinţeze o societate şi să-i angajeze pe 
aceşti cetăţeni? 
 Dl.primar.Da. 
 Dl.Lica:Firma va prelua gardienii? 2-3 dintre ei şi-au dat şi ei demisiile ?, au 
venit alţii sau ce e cu ei? 
 Dl.primar:Consiliul Judeţean Olt a înfiinţat o societate comercială Divizia de 
pază şi ordine în cadrul Serviciului judeţean de pază.Pe rând îi trecem în şomaj şi 
în locul lor vin alţii. 
 Dl.Popa:De fiecare dată când  e o şedinţă cu clenciuri veniţi cu oameni ca să 
ne arate cu degetul.Noi consilierii locali nu am ştiut când i-aţi angajat,nu am 
stabilit sursa de finanţare,iar acum oamenii trebuie să înţeleagă că nu sunt bani.Nu 
i-aţi anunţat că toţi ţiganii vin la primărie după bani?Ne pare rău că se întâmplă 
astfel de fenomene. 
 Dl.Nicolescu:Au înţeles, şi e bine că au venit să afle şi părerea noastră.Am 
înţeles că au fost obligaţi să îşi dea demisiile.Apreciez iniţiativa domnului primar 
că e o faptă bună,chiar dacă aţi zis că e  o cacialma. 
 Dl.Popa:Cacialma e pentru d-ta. 
 Dl.Nicolescu:Din moment ce nu sunt plătiţi din bugetul local şi nici 
administratorii,nu ştiu de ce nu apreciaţi? 
 Dl.Popa:Scoate vata din urechi! 
 Dl.Nicolescu:Am dreptul să-mi exprim opinia!Din punctul meu de vedere nu 
mi-e drag să vă ascult.Daţi-le de muncă la aceşti oameni! 
 Dl.primar:Dacă sunteţi de acord cu înfiinţarea societăţii le dăm! 
 Dl.Popa:Ce treabă am eu cu dl.Georgescu?,dar dacă nu te plateşte nimeni,de 
ce mai vii pe aici? 
 Dl.Tudor:Nu mai sunt plătiţi de consiliul local? 
 Când s-a discutat de aceşti oameni , am hotărât să înfiinţăm o societate.E un 
lucru bun pentru că în ziua de azi  greu mai găseşti un servici. 
 Dl.Nicolescu:Toţi dau afară şi noi angajăm. 
 Dl.Popa:Noi suntem cu fundul în sus. 
 Dl.Nicolescu:Dacă acest consiliu îşi permite! 
 Dl.Popa:După ce am făcut gaură în buget? 
 Dl.Tudor:Ar fi bine să ştim câţi angajaţi vor fi şi pe cât timp.Dacă îi ţinem 1 
lună –două, nu e bine. 
 Dl.Niţi:Avem buget pe 2011? 
 Dl.primar:Nu. 
 Se supun la vot proiecte de hotărâri. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la  instituirea de reguli şi dispoziţii de apărare 
împotriva incendiilor-9 voturi pentru. 
           2.Proiect de hotărâre cu privire înfiinţarea SC Sector Prestări Servicii 
Cungrea,comuna Cungrea,jud.Olt : 
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-5 voturi pentru :dl.Tudor Dorin,d-na Vînă Lucia,dl.Nicolescu Petre 

Sorin,dl.Alexe Dorel si dl.Nicolae Ion ; 
  -3 voturi împotrivă :dl.Lică Ioan,dl.Popa Dumitru si dl.Niţi Constantin ; 
 -1 vot abţinere :dl.Ban Laurenţiu. 
 Dl.Popa :Atentie abtinerea se aduna la voturile negative.O luam ca Boc la 
Curtea Constitutionala ? 
 Dl.primar :dl.preşedinte are un proiect de hotărâre pentru şedinţa viitoare. 
 1.Proiect de hotărâre cu privire la cumpărarea suprafeţei de teren de la 
dl.Preduţ Constantin. 
 2.Proiect de hotărâre cu privire la scutirea de la plata impozitelor pe clădiri şi 
terenul aferent pentru titularii cu venituri pe familie mai mici de 500 de lei. 
 D-na secretar :Cred ca va fi vorba de puţin cetăţeni ,pentru ca majoritatea nu 
sunt proprietari şi nu au bani să-şi facă succesiunile.O să fie tot ca la ajutorul de 
încălzire,dăm bani la proprietarii cu vile şi masini cu capacitate cilindrică sub 1600 
centimetri cubi,iar cei amărâţi nu pot beneficia că nu sunt proprietari. 
 Dl.Popa :Aş vrea ca în prima şedinţa de consiliu să se prezinte : 
 1.Datoriile la ora actuală a primăriei către diferitele firme, să ştim în ce 
angrenăm bugetul local pentru anul viitor ; 
 2.Comisia locală de aplicare a legilor fondului funciar să prezinte stadiul 
aplicării Legii nr.18/1991,Legii 1/2000 si a Legii nr.247/2005,pentru că sunt 
cetăţeni care nu au titluri de proprietate şi există o rezerva de teren gestionată 
necorespunzator. 
 Dl.primar :Avem hotărâri judecătoreşti pe care nu le putem pune în aplicare 
pentru ca terenurile sunt varză.Cea mai bună soluţie ar fi să facem cadastru pentru 
toate terenurile agricole şi padure şi atunci se vor rezolva toate problemele. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                            Preşedinte,                           Secretar, 
                         Ion NICOLAE                 Gabriela ANDRONIE 
 
 
 


